

التاريخ: 2024/10/23

وصول الشهاد ات البريطانية لخريجي الفصل الدراسي الثاني 2024/ 2023

يرجالعلم بأن الطلبة الذين تخرجوا في الفصل الدراسي الثاني من العام الجامعي الجماعي 2024/2023 مكنهم استلام الشهادة البريطانية ابتداء من تاريخ 23 أكتوبر 2024, وذلك عن طريق اتباع الخطوات التالية:

أُ**ولاً**: تقديم طلب الشهادة البريطانية عن طريق الخدمات الطلابية في الـ SIS:



ثانياً: دفع رسوم الطلب عن طريق الـ Knet في قسم المالية في الـ SIS.

ملاحظة هامة: سوف يتم توصيل الشهادة البريطانية إلى العنوان المدخل في الطلب عن طريق الـِ ARAMEX

قسم الخريجين



Date: 23/10/2024

The arrival of British certificates for graduates of the second semester 2023/2024

Please note that the students who graduated in the second semester of the academic year 2023/2024 can receive their British certificates through the following steps:

First: Submit a request for the British certificate through E-Services in the SIS:



Second: Pay the fees for this request through Knet in the Finance section of the SIS.

Important note: The British certificate will be delivered to the address entered in the request via ARAMEX.